
Referat fra den 8/9

Næste møde den 13/10 klokken 18. Dirch har mad med.

Det er besluttet at spuns får monteret anoder, når bådene er oppe af vandet og det bliver udført af 
professionelle, da der er regler omkring svejsning i vand, der kræver dette. Pris. ca. 40.000,-

Vi skal ha bygget et permanent kajak stativ på pladsen til 20 kajakker. Pris ca. 20.000. Desuden skal
der startes et kajakudvalg op, bestående af medlemmer fra kajak gruppen. 

Der arbejdes videre på at få renset vores dræn på pladsen, så vandet igen kan løbe væk.

Der er indhentet tilbud på en skralde løsning til vores miljørum, pris 8.000-10.000, inklusiv 
beholdere til de forskellige typer affald vi har i miljørummet. Der indhentes tilbud på hvad det vil 
koste at få vores 2 containere tømt også.

Ynglingene er solgt via junior udvalget til medlemmer i denne gruppe. De er solgt for 18.000,- i alt.
De vil fortsat blive brugt fra HSS.

Vi skal ha flyttet alt vores brændstof ud fra værkstedet og ind i en lille container kun til det. Der 
arbejdes stadig på at finde en egnet container til dette, der kan stå bag ved minilæsseren.

Der skal indkøbes en ny grill til havnen, brænderen i den vi har, kan ikke mere.

Der skal laves vagtplaner og ny hjemmeside skal startes op. Er gennemført.

HSS står pt. Uden Festudvalg, et medlem vil gerne være med, men vil ha flere hænder med for at 
starte op.

Der arbejdes stadig videre med bro 3 projekt og ramslag. Til næste møde skal vi se på budget 
omkring begge. 
Vi har stor tilsøgning af bredere både i havnen og skal se på om vi kan gøre noget inden for de 
rammer vi har.

Der skal skaffes en ny oprensnings tilladelse, Rasmus laver ansøgning til MiljøStyrelsen.


